
Z á p i s n i c a    z  rokovania Obecného zastupiteľstva  

v Smrdákoch konaného  dňa 27.4. 2021 

 

Prítomní: :  Igor Denkóci, Ing. Stanislav Perička, Ing. Ondrej Bederka, Ladislav Vadovič,      

Viera Ježová,  Mgr. Miroslava Poláková, Ing. Ferdinand Antálek 

                    Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce  

 

   Dnešné  rokovanie  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, v ktorom privítala všetkých 

prítomných. 

Podľa prezenčnej listiny konštatovala, že dnešné rokovanie OZ je uznášania schopné.  

Za overovateľov určila: Igora Denkóciho  a Ing. Stanislava Peričku. 

Za zapisovateľku: Mgr. Miroslavu Smoleňákovú-pracovníčku obecného úradu. 

Pozvánku s programom poslanci  dostali , starostka  sa spýtala, či chce niekto doplniť ešte zasadnutie 

dnešného rokovania o nejaký bod ak nie konštatovala, že dnešné zasadnutie OZ sa bude riadiť 

nasledovným programom: 

1. Otvorenie -  starostka považuje za uskutočnené. 

2.  Voľba hlavného kontrolóra- starostka informovala poslancov, že na výberové konanie na funkciu 

hlavného kontrolóra zareagovala len jedna uchádzačka. 26.4. 2021 prebehlo otváranie obálok, 

komisia zistila, že uchádzačka na funkciu hlavného kontrolóra splnila všetky požadované náležitosti 

k účasti na výberové konanie.  

Poslanci na dnešnom rokovaní  pristúpili k hlasovaniu na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra. 

Verejným hlasovaním Ing. Zlatica Slováková získala 7 hlasov. 

Poslanci teda prijali  

Uznesenie   č. 8/2021 

v ktorom schvaľujú na funkciu hlavného kontrolóra na obdobie od 01.05. 2021 do 30.04. 2027 Ing. 

Zlaticu Slovákovú. 

Hlasovanie:   za:  7 poslancov            proti:  0                           zdržal sa: 0 

Toto uznesenie bolo prijaté   trojpätinovou väčšinou  všetkých poslancov.     

3. Povolenie výrubu náletových porastov 

     Pán Miroslav Bernát podal dňa 26.03. 2021 na tunajší OcÚ žiadosť o výrub náletových porastov 

nachádzajúcich sa v k.ú. Smrdáky- tzv. Konopišťový výmol- v mape je to zakreslené ako obecná cesta 

sú to parcely č. 553, 555, 558 ktorých vlastníkom je obec Smrdáky.  V liste, ktorý nám žiadateľ poslal 

ďalej oznamuje, že tento stav konzultoval aj s predsedom PD Koválov, tento túto činnosť výrubu 

podporuje nakoľko tieto porasty zasahujú do bezproblémového obrábania poľnohospodárskej pôdy.  
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Poslanci nemajú námietky vyčistenia cesty od náletových porastov,  ukladajú však povinnosť, pred 

samotným výrubom osloviť starostku  a úsek výrubu si prejsť.  

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva prijali  

U z n e s e n i e  č. 9/2021 

 v ktorom vyhovujú žiadosti pána Miroslava Bernáta, bytom Smrdáky č. 19 na  výrub náletových 

porastov na pozemkoch č. 553, 555, 558 ktorých vlastníkom je obec Smrdáky.  Poslanci schválili toto 

uznesenie trojpätinovou väčšinou.  

Hlasovanie:  Za:    7 poslancov                         proti:    0                                  zdržal sa:  0 

  

4. Rôzne 

V tomto bode starostka dala do pozornosti informáciu ohľadom pripravovanej výstavby veterného 

parku v k.ú. Rohov. Nedopatrením sme sa nestali účastníkmi konania-už som to konzultovala 

s Ministerstvom životného prostredia a chyba sa napravila. Budeme mať priebežné informácie 

ohľadom zamýšľanej stavby, ktorá podľa môjho názoru vôbec nezapadá do rázu tejto krajiny, ďalej 

stavba by mohla ovplyvniť aj podzemné vody, celé územie je v ochrannom pásme . Toľko informačne, 

samozrejme starostka bude poslancov informovať v prípade ďalšieho pokračovania výstavby, resp. jej 

zastavenia.  

Súčasťou tohto bodu je aj žiadosť Futbalového klubu Smrdáky, ohľadom vybudovania závlahového 

systému ma tunajšom ihrisku. Starostka dala vypracovať orientačnú cenovú ponuku ak by sa poslanci 

rozhodli túto investíciu uhradiť. Investícia by bola cca. 12.000,-. 

 Poslanci po diskusií prijali  

U z n e s e n i e    č. 10/2021 

v ktorom schválili výstavbu závlahového systému na futbalovom štadióne po vykonaní verejného 

obstarávania a vyhodnotení firmy.  

Hlasovanie:  za:   7 poslancov                        proti:   0                         zdržal sa: 0 

Toto uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

Ďalším prejednávaným bodom bola písomná sťažnosť  resp. list pani Márie Berkyovej, bytom 

Smrdáky č. 129 ohľadom incidentu napadnutia jej psa psom pani Anny Provazníkovej, bytom 

Smrdáky č. 134. List je súčasťou zápisnice a pani Berkyová v ňom podrobne opisuje ako prišlo 

k incidentu a tiež priložila aj lekárske správy od veterinára, kde so svojím psíkom zašli. K ozrejmeniu 

situácie, starostka si na tunajší obecný úrad pozvala pani Provazníkovú, kde sme spolu doriešili 

podrobnosti incidentu. Pani Provazníková bude hradiť celú liečbu psíka pani Berkyovej, ďalej nebude 

svojho psíka púšťať  bez vôdzky a bez košíka- náhubku.  

Starostka ďalej informovala poslancov o žiadosti o odkúpenie pozemku na výstavbu rodinného domu 

–jednalo  by sa  o pozemky na ktorých momentálne stojí rodinný dom súp. č. 76 ktorý je vo 

vlastníctve obce.  Žiadosť je od občanov s trvalým pobytom mimo obce Smrdáky. Poslanci 

momentálne nesúhlasia s odpredajom pozemku, stále ostáva v platnosti predať to ako nehnuteľnosť 

s tým, že si ho budúci vlastník zbúra na vlastné náklady. A prvotne by sme chceli tento pozemok 

ponúknuť 
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Našim mladým spoluobčanom. V tomto duchu zaviazali poslanci  napísať  odpoveď žiadateľom.  

 

     Starostka ďalej oboznámila poslancov, že na tunajší obecný úrad bola podaná len ústna  žiadosť 

obyvateľov časti bytového domu súp. č. 129 a nájomníkov bytovky súp.č. 187 či by sa po obhliadke 

nemohla pridať jedna lampa verejného osvetlenia do priestorov parkoviska od hlavnej cesty 

a smetiakového stojiska. Boli sme tam pozrieť a najjednoduchšie riešenie  by bolo nadvädčiť stojan na  

ktorom je verejný rozhlas a pridá sa nad to svietidlo. Bola by to klasická výbojková lampa, tak dúfam, 

že sa nebude pri realizácií opakovať to, že sa budú niektorí spoluobčania sťažovať na neúmerné silné 

svietenie  ako to bolo pri kotolni na bytovke súp.č. 129. Napojenie sa dosiahne z verejného osvetlenia 

z hlavnej cesty a túto prácu by sme si objednali u firmy Šipold, ktorý nám robí aj údržbu verejného 

osvetlenia.  Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

     Ďaľšou informáciou od starostky obce bola informácia pre poslancov ohľadom vyvolaného 

stretnutia výmeny kotlov v nájomnej bytovke –zelenej súp.č. 186. Stretnutia sa zúčastnili okrem 

starostky obce zástupcovia firiem Protherm Skalica, kominárstvo Pelikán a firma Kovagaz.  Po 

technickej obhliadke bolo zistené, že kotly sú už v nevyhovujúcom stave a tak sme sa dohodli, že 

všetky dotknuté firmy urobia cenovú ponuku a práce, ktoré sú potrebné ohľadom výmeny kotlov. 

K tomuto bodu sa určite ešte stretneme, bude treba doriešiť ako to  bude s financovaním výmeny 

kotlov zo strany obce a nájomníkov.  

    Pri tomto stretnutí sme zistili okrem nie celkom poriadku v bytovom dome aj jednu nebezpečnú 

situáciu a to, že takmer všetci nájomníci využívajú  technickú miestnosť ako sklad s týmto sa bude 

musieť urobiť poriadok, lebo môže prísť k požiaru a ako vlastník sme za to zodpovedný mi ako obec.  

 

    Na záver už len jedna informácia v tomto bode a to, že po 5 rokoch prechádza hasičské auto IVECO 

DAILY do správy obce. Čakáme na pridelenie ŠPZ a potom musíme zaplatiť zákonnú poistku a dávať 

vykonávať kontroly, ktoré sú potrebné k funkčnosti tohto hasičského auta.  

Starostka dala priestor k Diskusií- keďže sa do diskusie nikto z poslancov nezapojil  poďakovala 

prítomným za účasť a dnešné riadne rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

V Smrdákoch 28.04. 202 

 

Zapísala:   

 

Overovatelia:                                                                                   Ingrid Tripšanská 

                                                                                                            starostka obce 
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